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PD.3O2 (Rev. 1-15641)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_____12/30Z68,--------------

ws EDITH LUCAS, 215 East Walnut, was 
interviewed at her residence- « ths tmejShe S’sM, 
she was on a tour during June of 1968. O“ June Abeles ’, 
the tour checked Into the Ambassador Hotel, Los Angeie , 
California.

Mrs. LUCAS stated during the early ^^"g .of 
r o she eent to her room where she remaned untiltUe rnorn196^ June 5, 1968. She stated she htardonUmet’ 
emergency vehicle sirens during the early mon-nROBERr F 
tmXet l.96t.covrever, she did not know Sena^r ROBERT F. 
J» haX svot’until later in the morning.

' urrs LUCAS started she observed photographs of
SI WAN B. SIRHAN’ after l^n^g^ ^ incident ^ vng 
Sxuar^ sra^n^^/xe. She staged

she had no information rtlat;Lvort0EanyDC0nSP ^y surrounding the dtatt of S^nator KENNED .
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On 10/28/68_„at Hinsdale,^1-nnoss

1

SA DAVID R. STRUCK’.bab 
by,„-„—

10/29/68

S^s^ain^... -
FBI, Il is B"1 S .f Ilie FBI and is Itanfd to



FD-302 (Rev. 4-15-60

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _October 15, 1968

1

Mr. PATRICK J. LUCEY, 963 Farwell Drive, 
Madison, Wis., advised he is a close personal friend of 
the KENNEDY family and had checked in at the Ambassador 
Hotel in Los Angeles just after midnight on the a.m. of 
June 5, 1968, to participate i.n the victory rally for 
Senator ROBERT F. KENNEDY* Shortly after checking in, he 
learned of the assassination of Senator KENNEDY and noted , 
confusion througout the hotel.

Mr. LUCEY said
a possible conspiracy in 
SIRHAN, and had not seen

he had no information concerning 
this matter, did not know SIRHAN B. 
him about the hotel. .
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On____ 10Z14/-68-at____Madison,_Wis—_______ Fie #____ MT_ 157-5U8______ __.

by-------SA-EIBON-J.-MUELLER---------/ds»w----------------------Date dictated-----10/.15/68---------------
This document contains neither recommendaionns nor conclusii>ns of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to 
your agency; it and its contemns* are not to be-distributed outside your agency..



’ FEDERAL’BUREAU OF INVESTGATON ~

' ”10/25/68
1 Dote...........^

* Mr. WILLAM T. MADDEN, 15 East 33rd Street, 
Kev: York, New York, telephone number 421-5144, residence 
153 Henry Street, Brooklyn, Now York, stated that he and 
Pis Wife arrived in Los Angeles, California on Tune 6, 
1968, on their way to Hawaii. Wnile in Los Angeles, they 
stayed at the Ambassador Hr-tea. in view of the fact that 
they arrived after? the assassinati.cn of Senator KENNEDY. 
they know nothing of it or of SUSAN SUSAN.

On. a of

208 
(teleehonically) 

New York, New York NY 44-1640
Fik.#-.... ____________

SA FRANCIS L. CASHIN/np . < 10/25/68' •
.by———......■■■■................... ,,.-.,,-„ .._—.■„,.,.' , , Date Striated  * ^

*

Thij document Wnanis neither rl«omml^<[onnAl 8,51 co-JUt'oris of the FBI. If is the prop^y of rhe FOI and is looned Io vw? Oglacy.
H Cnc its content, are not to be distributed outside your agency. -



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

n 10/9/68
Date______  -

1 .
lirs. ALLEYNE MADDOX, 2023 Clays MUI Road, 

advised that she and two compinions, Mrs. PHYLLIS HARVEY 
of 2192 Harrodsburg Road, Lexington, Kentucky, and 
Mrs. VICTORIA AYERS of 111 Goodrich Avenue, Lexington, 
Kentucky, had joined a Greyhound Bus Tour which departed 
foom Chicago, Illinois, on May 26, 1968. • About twenty 
persons were on the tour, however, only the above three .
individuals were iron Lexington, Kentucky, She advised 
the three left the tour about June 14, 1968, at St. Louis, 
Mssoori.

She advised the three ladies shared a room in- 
one of the detached buildnngs on the rear grounds of the 

J Ambassador Hotel, Los Angeles, California, on June 4 and 5,
I 1968.

I She stated all three had been in the lobby of
| the Ambassador Hotel the night of- June 4, 1968, just 
| matching the crowd. However, they retired at about 11:30 PM
I . and Hl three went to their room together. She stated wxile 

in the lobby they did not see Senator: ROBERT F. KENNEDY 
or any of his party. .

1 She advised the three ladies had no knowledge 
vzhatsoever concerning the assassialtein of Senator ROBERT F. 
KENNEDY uhm! they turned on their televiseoa in their 
room the folevwing morning of June 5, 1968, and that all 
three were greatly shocked, upon learning the news of his 
assassination.

She advised that none of the three ladies had 
any knowledge of any conspiracy and had never before heard 
of SIRJAAN B. SIRVAN.

i She advised that Mrs. >VICTORAL AYERS is not
' ' presently at her resddmee in Lexiagtea, Kentucky, as she
• ______ has gone to Flordda where she will spend the winter. She_______
I . 209 •

I On—„W3£68 at._Lexingt2n,—Kv.___________ File#—1S-89-78_____________

by­ SA 0.. JAMES HOLDROO^brs Damned 103/68
This document con^ian$ nether recommendations nor conclusions of the FBI.H is the property of rhe FSI end Is !oeaed to your agency:



LS 89-78

advised that Mrs.AYERS had been residing with a daughter 
at 245 Charles Court, Stellite Beach, Florida. She
stated however that the most recent address she has for 
Mrs. VICTORIA AYERS is that she is now residing in an 
apartment at 1395 AJA Boulevard, Apartment 3, Saellite 
Beach, Florida. . •

She stated she know of her own knowledge that 
Mrs. VICTORIA AYERS had no knowledge whatsoever concerning 
any conspiracy rregardnng the assassination of Senator 
ROBERT F. KENNEDY and that also Mrs. AYERS had never 
heal’d of and did not know SIIHO B. SIRRAN except what 
she had heard through the .news subsequent to the 
assassinatonn of Senator KENNEDY.

210



F^ (R«v. 44J44)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_SepjembgjL25,..j968_

Mr. HAROID) MANSFIELD, 8606 - 24th Avenue, East, ' 
Tacoma, Haahington, advised that he in the company of another 
Tacoma couple, Mr. and Mrh. WAYNE LACHAPELLE, arrived in 
LOh Angeles on June 6, 1968, and checked into the/Ambaasador 
Hotel on Heat afternoon, which was after the oasaation of / 
Senator KENNEDY. Mr. MANSFIELD stated he has no information 
to furnish c^cernnng SIRHAN SIRHAN or the circuKhsamces of 
this uaater. .

211
On—9/20/68--- of------ Tarn®a1-Wahiinglnn— ----- File# SE-89-62

by_____ SA ELGIN-E.OLROGG/dkS_________________ Date dictated------9/20/68
This document! conainss neither rsromrren^dot;ores nor conclusions of the Flil. il is the propery of the.fBI and h boned to your agency;
Honed its coneents ore not to be distributed oulsde your agency. ,



F&302 (Rev. <-1560 9
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date—September 25, 1968

Mrs. HAROLD -MAWiBLD, 8606 - 24th Avenue East
Tacoma, Washington, advised that she, her husband, and pother 
Tacoma couple by the name Mr. and Mrs. LA CHAPELLE travelled 
to Los Angeles by air on June 6, 1968, arriving at the 
Ambassador Hotel, in the middle, of the afternoon on'that । 
date. By that time the assassination of Senator ROBERT 
KENNEDY, had taken place and she could furnish no infor­
mation pertnnent to this matter. ■

212
On,...9Z23M^L.-Jacoma,JWashng^nL._ _______ _

by, SA., ELGIN E. OLROGG /mm Datedlcta)ed 9/23/68 
This document cnn^o^is neither- recnmm9ddonnir>$ not conclusions of the. F2!l. n is the property, of Sha F3I and Its loaned io" your orcac/j
it and its coolers ore not to be distributed ous^d® your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 _ September 27. 1963
Date ...p ______________ _

A.1 Re* HARSH, American Eagle Life Insurance Company, 
11 Commerce Street, Newark, New Jersey, advised that hr 
checked into the Ambassador Hotel in Los Angeles, California 
in the late afternoon of June 5, 1968 and left the hotel on 
June 7, 1963, He stated that since he was not at the hotol 
at the time Senator ROBERT F. ^BNOEDY"was‘.shot,’ he has no 

'information at hi concerning' ■Tht^li&Ciderf *.'

213 , : .
. 9/23/63 . Newark. New Jersey , Newark M4332on L . -------- -a*•■■,.M..a..B..^Mieiw«ii>><-i-><«>-i->MWM<><^^ Fie g.r -  --------------------- ,  -.,■- - -   —

by SA HOWARD) H. RICE /main. Do,. d..,a,ed 9/24/63, ■ ,

Ahls'document contains neither rtcoimsen^aa^trsl■srorcnrcliusn>rs■of the FEI’. It is'the property of th«’F&1 and is‘loone<Jtn■your agency:
it and its content: ore not to be distributed outside your agency. ‘



FtF30i(Rev.4-IMt) - ♦ - ' ' w
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION ‘

1 ' Dae 10/15/68

HAROLD MATHEWSON, Photographer, New York 
Daily News, 220 East 42nd Street, advised that he did 

■ not arrive in Los Angeles, until the afternoon of
j June 5, 1968, which was several hour’s after Senator
4 KENNEDY was assassinaeed. He has no knowledge as to
' any conspiracy concerning the assassination of Senator
j KENNEDY nor any background concerning SEHAN B. BEHAN.

214

. 10/11/68 _ New York, New York 
On________________ at__________________________-„ 4 NY 44-1640File #

by-
SA VMCEUT P. DOHERRY/prr

Dae dictaeed 10'14/68
This' document conra'ins neither recon1reedOattons nor concUusioss of the F8l. If is Ihe properly of the F&l and is loomed to your agency;
it ond its contents ore not to be distributed outside your agency. ■ ,



i\- -J
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION .

a* * -

Dot9__i^5/6a

PAUL MATHIES te^phonicolly contacted the New
York Office of the Federol Doreou of lnvestigatoon (FEI) 
from Cope Kennedy, Florida, where he is covering the Apollo 
Flight for the paris-yatch Magazine with whom, he is 
connected. An eaoUer inauiry on some dote hod been mode 
ot paris-Match, New York City oddre.se, 2? East 87th Street, 
ot which tme MAPHT.ES wos determined to be i.n Florido in 
obove connection. ‘ ? .

MATHIES odvised thou he bod. foiocwed Senator* - ['in ’#l»,»,*rt/ V*v ,«.».W\A V»*V*V k«V> *'*"** AV^^VIIVV. ** •» *

ROBERT 7. KENNEDY during; his comnajgn- ond hod been with 
him in los Angeles., californio; however*, wos not present 
in los Angeles Oi the time of Kennedy's OJsasSlnation. 
He star.ed. he no been colled bock to New York a couple- of 
doys previous to the shootong, Gue to lnternal politico! 
problems in Frond. He wos unoble to furnish* ony infcrmation 
or pertnenm concerning the ossassiiia,tiOcn or SIFVNJ D. 
SIIHAN. . ' - ■ ■
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Or~._.f02f4Z28.ot....NewJYOk^..NlH_YO  ̂ __________ _

, b^JAjO^JBRADSHAWJi^^Doe dieted ^QZ15/68_.
This document concns* neither nctmnmnddoJ.ons no. co..cu<sions of the F8l. U is the properly of the FBI one is looned 10 your ogencyj 
Dond its contorts ore not to be distributed outstde your ogency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION ;

_ Date_10Z4Z68

JOHN T. MC ALISTER, 172 Nassau Street, 
Keeton, Now Jersey, on September 25, 1968, advised 
he reached Los Angeles, Clifornia on May 29, 1968, and 
departed about 7:30 am. June 4, 1968, frying to 
Chicago, Illinois to honor a commitment. .

During his stay at Los Angeles, he resided 
at the Ambassador. MC ALSTER was a member of the 
;Speeches Bureau Which made speaches on behalf of Senator 

-KENNEDY available* to groups desiring to listen, ’

. . . WP?®* Los Angeles, MC ALISTER, who Is a.
lecturer in Public and Internatoonal Affairs, Princeton 
University, Princeton, New Jersey, said he was unaware 
of any hoosility directed toward Senator KENNEDY and 
heard of no threats being voiced.
. After observing a photograph of

SHHAN B. SimN, MC ALIsm said he could not recall 
ever seeing anybody reselling this person at 
Los Angeles or the vicinity of the Ambassador,

' 9/25/68 Princeton, N.J. Newark 44-872
On at.........  File f. .................. -
' SA JOHN WALTER SADE/'mmn 10/1/68

by Date dictated .........................

. This docament contains neither recoremendotiesj nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI ond Is fooned to your agency: . • • - • 
It and its conlenls are not to be distributed outsiie your agency. - . • ,



FD-3C2 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
9/30/68

MIKE MC CALEB advised that he is employed by the
Arthur Andersson Company, 1700, Bank of the Southwest, 810
Travis Street. He said -that he had booked flight reservations 
from Houston to Lon Angeles through the Travel Houne of 
Houston, 6910 Fannin Street on June 2,.!968,

MC CALEB said that he checked unto -the Ambassador /
Hotel, Los Angeles, California upon his arrival in ,
Los Angles and that he had checked out of that hotel the 
day before Senator ROBERT F. .KENNEDY was shot at the Ambassador 
Hotei. He said he checked into the Cavalier Hotel on 
Wilshire Boulevard, Los Angeles,, Ccalftrnla. MC CALEB adaxsed 
that he was rot in the Ambassador Hotel when Senator KENNEDY 
was shot and that he knows absolutely nothing ab©ut the 
mmater, except what he has read in the newspapers.

MC CALEB said that ROY C. ELIFF of the Falcon
Seaboard Driiinng Company, 3701 Allen Parkway, Houston, Texas, 
aloog with his family booked flight reeeraattoes to Los 
Angeles on the same fHght as himself. He said -the 
ELIFF family checked into the Ambassador Hotel in Los Angeles 
and tMt th'ey too checked out the day before the footing of 
Senator KENNEDY and checked -into the Cawaier Hotel. MC CALEB 
said that ELIFF took his wife and 3 soos on the trip t:t Los 
Ange.es from Houston. He stated further that ELIFF xs presently 
out of the country. .

H
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9/27/658 Houston, Texas HO 175-12 
.Fite #—lA-56-156

- by
SA F. WILLAM WHATLEY, JR.:sm

.Date dictated ■
9/27/68

This document contains neither reco>m:mendations nor conclusions of the FBI. It is Ite property of the FBI and is leaned to
your agency:; it and its contenes are not to be distributed outside your agency'.



FD^OJ^Rev. 4-J5-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

. Date 9/24/68 1

Mr. ROY MC GANN, 2251 East Lincoln Drive, Phoenix, 
Arizona, advised that he is a sales representative for Bulova 
Watch Company and that during the pe^od June 4, 5 and 6,__  
1968, he atennded a Bulova sales seminar held at the Ambassador 
HoOet, Los Angeles, California.

Mr. MC GANN advised that he was in the Embassy 
Room of theAmbassador Hotel during the evening of June 4-5, 
1968, and heard Senator ROBERT F. KENNEDY'S speech,, observed 
him disappear behind the podium but was not aware that Senator 
KENNEDY had been shot until the incident was passed by state­
ments made by other people in attendance at the Embassy Room 
shortly after midnight on June 5, 1968.

Mr. MC GANN stated that upon hearing these statemdts 
regarding Senator KENNEDY'S being shot, many of the young 

_females in the extremely crowded Embassy Room commenced 
crying and it became an extremely chaotic scene.

Mr. MC |ANN advised he did not know SimN B. SIWN 
nor did he red 11' seeing him about the hotel, on tte night , 
of June 4, 1968. Furthemore, he has no infomation darn­
ing a possible conspiracy in the assassinatoon of Senator 
KENNEDY. .

- \

218

On 9/24/'68 Lf Phoenix, Arizona______ File# PXH5^9---------------। LA 56-•156 |
SA HENRY F. ALSTON & _______ ■ I

by SA COLIN M. DUNNIGAN CM)Dgle________ Date dictated —9/24/68--------- L 

This dcexuaeat contains neither recormendatonss nor conclusions of tie FBI. |t is the property of tie FBI and is loawd to 
your agency; it and its contents are not to be distributeed outside your agency..

1



FD>*3Q2 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 10, 1968

Mr. TERRY M. MC GANN, Mministrative Assistant t:o 
California State Senator GEORGE R. MOSCONE advised as folOowsi

He resides at 4411 Del Rio Road, No. 8, Sacramento, 
Caaifornia. He stated he was not in Los Angeles on Junie 4 
or Junie 5, 1968, bait was in San Francisco working in the 
KENNEDY campaign headquarters in San Francisco. He stated 
he had no intention of going t:o Los Angeles, CaHfornia, and 
had not expressed - any interest in going there to anyone. 
He has no idea how his name might have been isseed'as a 
registered guest at the Ambassador H>tel, Los Angeles, 
Califoriia, June 4, 1968, alhhough it its possible someone 
in the KENNEDY staff thought he might go and had made a 
reservation for him. He advised he was the Northern Califoriil 
Coordinator for Senator ROBERT F. KENNEDY’S campaign.
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On 10/1/68 at Sacrament:., Cal^.foln^l . File # SC 62-76 '

by. SA.ROBERT_EDgw». Jones/sy_____________ Date dictated—1Q/.4/68-------------
This drcufflent contains neither recommendatonss nor conclusions of t.he FBI. It is the property of .the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency..



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date ,10/3Z68__________
JAMES EUGENE McGUIRE, 801 West Penrod Drive, advised 

that he is a traveliig salesman for the Bdlova Watch Company, 
630 Fifth Avenue, New York, New York. McGUIRE advised further 
that he was on a business, trip to Los Angeles, California, in 
June, 1968. He said from June 3, to June 6, 1968, he was 
registered at the Ambassador Hotel in Los Angeles.

McGUIRE sai.d he was -in his hotel room watching tele- 
visoon at the tSse Senator ROBERT F. KENNEDY was shot.

McGUIRE advi.sed he has no infosation whatsoever con­
cerning a possible conspiracy in connection with this shooting 
of Senator KENNEDY. He advised further that he does not know 
SIRHAN B. SIBHAN and did not see SIIHALN on the night of June 4, 
1968.

220

On 9/23/68 at Granbury., _Texas______File #--------- Dallas-175-9-------
Los Angeles 56-156

by SAROBLEY D. MAD/AND/.sg.J------------------------------Date dictaed------ 9/27/68-----------
This docment contains neither recommendatoons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency..



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date____ 2/2768_______
1

Dr. JAMES V. MC HUGH, M.D., 55 West Street, 
furnished the following information:

He and two of his frinnds, Mr. and Mrs. 'DONALD) 
J. GEARY, also of Leominster, arrived at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, California, on the morning of June 5, 
1968. Enlier that morning Senator ROBERTF. KENNEDY 
succumbed to wounds -infiiceed on the night of June 4, 1968. 
Since their arrival was several hours subsequent to the 
murder of Senator KENNEDY, neither he nor the GEARYs are 
in a position to make available any information about the 
murder.

On 926/68------- at ■.LiOIminntix,-.Mlnnlihunit;n..Fiile # —Boston .44-646_______
- 221 -

by _SA^EORGE_S.-WAILLfAcZcar:--------------------------- Date dictated—226/68_______
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its contenss are not to be distributed outside your agency..



. FD.302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _2/26/68________
_ Mr* JOSEPH C. MC KENZIE, Assistant Administrator, 

Brookside Hossxtal, 2000 Vale Road, San Pablo, California, was 
interviewed in his office. He provdded the follownng information: .

' Mr. MC KENZIE advised that on June 4, 1968, he was
a regiseered guest at the Ambassador Hooel, Los Angeles, Cdifornia. 
He stated that at the time of the KENNEDY incident, he was in 
his cottage which was on the rear of the hotel grounds. He said 
he could provide no inoormation of value regarding this incident, 
noting that he hud not seen this crime take place and had not 
been in a -position to obtain fisthaand information ‘regarding; it.

M‘. MC KENZIE stated that he had not seen SIRHAN B. 
SIRHAN at any tme during hits stay in Los Angeles. Mr. MC KENZIE 
stated that he could provide absoOutly no information of a 
posstive alturi regarding this crime.
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On 1M8--------at —San-PabLo,,—Cljnlrail___ Fite # SE_.62-5.481____________

by ,--- DANIEL.E.._KELLY.mrl<ii------------------------------------------Date dictated-.9/23 6.68___________
This document contains neither reco>mmendaifnss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is learned to 
your agency:; it and its coaltinOs are not to be distributed outside your agency. .



KM02 (Rev. 4-15-44)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

, . . Dafe,.J1/7/6L._ 

Mrs* RONALD MC LELLAN, 2200 Crooks Road, Troy, 
Michigan, advised that she and her husband RONALD arrieed 
from Hawa-ii at ll:00 p.m., June 4, 1968 and went directly to 
their room in the Ambassador Hotel, Los Angeles, California. 
She said they stayed in their room and did observe what 
happened in the hotel on television. She stated that 
neither she nor her husband possessed any information con­
cerning a possible -conspiracy and neither were acquainted 
with SIRIAN B. SIRHAN. ‘

On. 11/4/68 at Deeroit, Michigan , Detroit 56-146
.File #___

SA ROBERT M. SMITH/lmo ,.............. 11/7/68
by--—----~--^^ dictated_„^________ _____________
This document con^nst neither r■ttomntnd4oi>ons not conkcUsionss of the FBI It is the properly of the F8I and Is tooned to your agency.
W and Ils contents are not to be distributed ovlsdee your Ogency.



Federal bureau of investigat^.

' Date October 9, 1968 .

JOHN B. MC MILLEN, Administrator, St. Francis 
Hospital, Carlsbad, New Mexico, residence 1201 ’West 
Riverside Drive, Carlsbad, Nov Mexico, aivised that he 
and his wife, along with their two child.en, ages peven : 
ani nine, checked into the Ambassador Hotel, Los Angeies, 
California, on June 4, 1968, after spending the day of 
June 4, 1968, at the San Diego Zco, San Diego, California.

MC MILLEN stated that he and his family were 
in the lower aallooon of the Anaaspador Hotel from about 
3:00 p.m. to 11:00 p.m. on June 4, 1968. We explsinoi 
they were just observing the crowd and activity and 
attempting to pick out the celebrities for thexr children. 
MC MILLON continued sometime between 10:30 p.m. and 
11:00 p.i., the crowd was getting somewhat unruly, and 
the children were getting tieed, so they went back to 
their room, which he beieeved was Room 128, located on 
the main floor or the mezzanine. MC MILLEN stated he 
later bear'd some- noise and shouting coming from the 
directoon of the lower alllssoi.,' and he assumed it was 
the announcement that KENNEDY had won the election. 
MC MILLEN advised he did not know Serna-tor ROBERT KENNEDY 
had been shot unnil he turned on the teievisopn the 
foioownng morning. .

MC M3XLEN advised he did not recall seeing 
SIRMAAN B. SIRHAN, and his picture was not -familiar no 
him when he later saw it on teievisopn and in the 
newspapers.

MC MILLEN concluded he had gone to Los Angeles
California, at that tne to attend a workshop being coz- 
ducted by the Ammrican College of Hpspitll Adrians triors.

224
On 10/7/68 o, Carlsbad, New Mexico aus AQ 62-1295,

by SA JAMBS CAIXAgKt/Jfa.■ - ' d.,.^^ 10/8/68 '
This document contains neither recomlrteM<>1n<pns not conclusS^nps of th. F31. It Is the properly of IS. F3: and s !sotti ,o you- agency: 
l and its com-^rtrs ore not to btdiptrb^ti ovUdis your «j.«<y, '



FD3C2 (Rev, 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

■« A

1 October 28, 1968
Date -........ . .......................

KIMO MC VAY, Duke Kahanamoku*s, International 
Market Place, advised that he had hel.d reservations at 
the Ambassador Hotel, Los Angeles1, California, for 
June 4, 1968.

He further advised that alhhough he held 
reservations for that date, he did not arrive at the 
Ambassador Hotel until June 5, 1968, after the assassin­
ation of Senator ROBERT F. KENNEDY. He.said that he 
had been on a pleasure trip to New Orleans and had 
extended his stay for personal reasons.

He said that he could furnish no informatonn 
in this rater.

225 --------*

10/24/68 Honnoulu, Hmii 62-674
On .------------------- „at -— ---------------------------------------------- File # 

SA JAMES D. JESSEE:vlr 10/25/68
by —--------Date dictated
This document contatns neither recorwendtations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency:; it and it.s contenss are not to be distributed outside your agency.



„ FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION ( ,

* 5 ’ Dae November 5, 1968

, JAMES C. MC WHINNEY advised he is a bachelor and ’ 
resides with hi.s brother on a farm near Coal Valley where he 
assists with the farm work.

Mr. MC WHINNEY explained that for a number of years 
he has taken tours set up by a Travel Bureau Service to different 
parts of the United States. In June, 1968, he was on such a 

, tour, which took him to Los Angeles, CaHfornia, and the group 
was -■rrgisrered at the Ambassador Hotel in Los Angeles for ’three 
days, which incuuded the day that ROBERT F. KENNEDY was assas­
sinated. Mr. MC WHINNEY recalls on the day before the assas- 
sinatoon, which would be June 4, 1968,the group went on a tour 
.of the city of Los Angeles. He believes they retuneed to the 
hotel around 6:00 P.M. He had dinner and "hung around" the lobby 
because of the excieement and on two occasions, saw ROBERT KENNEDY. 
However, the crowd became so large that at approximately 11:00 P.M. 
he returned t;o his hotel room, where he went to bed. .

Mr. MC WHINNEY observed the photograph of SIRHAN B. 
SIRHAN and stated he did not recall observing him at the

5 Ambassador Hotel while he was there, but added that he probably 
did see SIRHAN B. SIRHAN because he was wandering around in this 

, crowd before he went to bed. When asked spercfically if he did 
observe SIRHAN B. SIRHAN, he answered, "No, I could not testify 
t;o thaa.” , ■
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On 10/30/68 at Coal Valley, IliLro>it Fie # SI 44-568

by SA ROBERT A. WICKWIRE/emh Datedictatrd 10/30/68
Ths document contain* neither rrcoee>mdatins* not conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency:
it and its contents are not to to distilt-ueed outside your agency.
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. ' ■ 'FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION ’

- November*  8, 1968

* On—10/31/68_ at___ Englewood -Cliffs, N.J. fi© # Newark 44-872_______

, SA RICHARD L. BIGLER jz 11/^583
by-- DoJ. dictat©d___________________________

Ths document coetaIei neither r'©commendotioss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI ond is fooned Io your ogency: 
, It and Its coet©eti are not to be diirri1ttied outside your og©ecy. ^,.^ '

' ’ • . Date ,
„ FRED MEEKEDSasr, Corn Products Company, International 

Plaza, Englewood Cliffs, New Jersey, furnished the following 
information: , . . g

He was registered at th© Ambassador Hotel, Los 
Angeles, California, on June 4, 1968, and June 5, 1963. At 
•^outm-d^ght on June 4, 1968, he and two other friends were 
standxrg in-Ihe.cojrridor just outside the Embassy Room Usemlng 
to Senator KENNEDY talking. Because of the large crowd

, in th® doorway, he could not see KENNEDY. The two friedc•s 
were BILL MORGAN and DCN HOLT, both employed by corn ' .
Produc?8 ComP^y, 731 Garfield Avonue, Alhambra, Californil. 
From where he was standing, he could see swinging door's 
leading into the serving kitchen. . -

He did not see KENNEDY leave the Enbassy Room but 
nest heard some kind of disturaahce in the serving kicchen. 
He did not hear any shots'. He nest saw two guards come out 

. of the kitchie doors and block the entrance to the kichhen.
Then a man callIng for a doctor came running out. Next, 

. an unknown woman, who He could *ot  describe, ran through 
these kichhen doors and said KNINEDY had been shot and she

7 wen/oward  the lobby  He saw nothnig suspicoous and could* *
not identify anyone ©Is©. *

7

T .

■I 7ft
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□017/68
1.

Mr. NEIL MICEIOTTA, 115 Dewey Avenue, Great Kills,
Staten Isaand, New York, advised telephonicaUiy that he was 
at the Ambassador Hotel on Junie 5, 1968 at 12:15 when Senator 
ROBERT F. KENNEDY was assassinated. Mr. MICEIOTTA stated 
that hie and his wife were in their hotel room at 12:15 A.M. 
and they saw or heard nothing during their stay at the 
Ambassador Hotel in Los Angeles that would be of value 
concerning, the investigation of Sonata KENNEDY. He stated 
that they left Los Angeles on June 7, 1968.

Mr. MICEIOTTA stated that his and his wife's travel
arrangements were handled by Come^ial Travel Agency, 219.

• Grand Street, New York:, New York. He said that his home
telehhone number -is 356-4286 and .his office telephone number
is ST 8-7728. . . . Z
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On 10/15/68 at New York New York FlU# * NY 44—164O

by SA HERBERT W. KIGORE/axh. Date dictated 1.0/16/68
This document coilSJ«»s neither recommidaoOisr>s nor condusooss of the F8I. It is the property of the F8I and is logoned to your agency: 
it and its contents are not to be distributed outside your agency. ■ ■ ’ ..
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Date
10/25/6)8

MALCOLM MILLER, Sales Reereesntat1ve in Now Mexico for 
Buiova Watch Company, 630 5th Avenue, New York City, New York, _ 
.residing 1203 Pennsylvania, N. E., Albuquerque, New Mexico, advised 
that he had attended a sales representative meeting of the Buiova. 
Watch Company held at the Ambassador Hotel, Los Angeles,, valifornia, 
during the period June 2, through June 5, 1963. Mr. MILLER stored 
that he had checked in.at the Ambaasador Hotel at approximately 3.0° ■ 
P.M. on June 2, 196 8, and checked out of the hotel during the noon, 
hour on June 5, 196 8. He stated that he occupied’ a room on the ^h1^ 
-fooot at the Ambassador Hotel and that to tine best or his knowledge 
he had not seen SIWN B. SIRHAN in or about the hotel, he scacee 
that he had never net SIW.and had n^er seen a^fog^ of hm 
uf* he saw SHHAN on televisoon after the assassination of ur..
.RObESt KENNEDY. Mr. 'SLIER stated tkat.h?,?«se““1,“’=“o<So“ 
concerning a possible conspiracy to.assassinate M. ROBeR. KENNEDY 
and ■Unas he can furnish no mform-tion concerning SUHANc 3. S.MAN.
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On 10/15/68 „, Albuquerque, New Mexico n,e# AO M-WS------------- ----

SA ROBERT J. WIRTH/rag Date dictated -J0^------------------
by
This documem concns .eiher' recommen^"* "or condos* of the f»L It U *• property of fto ?3I ^ ^d to yoor a{r«y: 
i!and Its contents are nottobo distributed outside your agency.
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1

’ RAIPH MCILER, 187 Vooabury Road, Woodbury,
Now York, advised that he and his wife, EMMA MIIIER, went 
on a vacation tour to California, which tour was arranged 
for uhem by with Shore Travel Service, C8 Jackson Avenue, 
Syosset, New York.

Hc stated they spent three days and two joshes in 
Sun Francisco a,nd then were in ios Aigeles from Tube 3 
through June 5. 1968, where they staged at the Ambassador 
Hotele He stated they did not stay at the main building of 
the here., our were housed in on. outer building.

' ' Mr. MOLNER advised that they wer- away fom the"
hotel ail-day June 4. 1968 and 010 not return* in their* room 
until the early worn* ng of June 5. Iges. Kc states there was 
? But of confusion and crowdc milling around the hotel when 
they returned and -they were not able to get near the mam 
building 20 they went directly Do their room. He stated, they 
later learned of the shooting cf Senator KENNEDY, but they 
had not soon Senator KENNEDY nor had they at any time seen 
SHHAN Strhan. -

On.i?/M
230 .

, Woodbury. Now York . NY 44-1640File #

SA JOHN j. STMON/tp 10/30/68
by -W>>>NmiM«*<^>^MNmMMIMI^^ -------Dae dlc»ated._.,,...,......L...l^^---------------------------

This document conainss neither f?t■v»mend<-^'H nor tancUsiOins of the f8L It is the property of M. fC! and is loaned to your agency;
12 and its contents are not to be’dstribufed outskie your agency,
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Date____ 10/21/68.

■ HU MOORE, Salesman, Buiova watch. Inc..
New York, New York, advised that he had been registered 
at the Ambaasador Hote} on June L, 1968 and had been 
in,the outer ballroom on the night that Senator KENNEDY 
was hilled. He state! he did not witness the snooting 
and could offer no Unocmtoon concerning SUIHAN S&U&N.

o

231 ,
On 10/18/68 o, New York, New VockFie #, NY 44-1640 .

by»JLJOSEPH2:JAYERiP____-____ — Date dictated- H21/68_. .
-Th:5 document contains nelhemmnmMettnre not Conclusions of the F81. It Is the property of the F8i and is leered to your agency: 
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11/13/68

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1

DALE MORGAN, Associate Administrator, 
St. Joseph's Hospital, Park Hill Avenue and Buena Vitta 
Avenue East, San Francisco, California furmtshed the 
following information:

MORGAN formerly retided at 22101 Moross, 
Detroit, Michigan, but moved to 803 Oregon, San Mateo, 
dif^nia, the middle of September, 1968.

MORGAN and hit wife, NORMA, checked into the 
Ambassador Hotel, Lot Angelet, CaH^r^a, on June 2, 
1968, and ttayed in one of the cottaget on the grounds 
of the Holel. He wat in Lot Angelet to attend an assembly 
of hospital ldministrltion held at the Ambassador Hotel 
from June 3, 1968, through June 6, 1968. Mr. and Mrt. 
MORGAN checked out of the Hotel on June 6, 1968.

On the night of June 4-5, 1968, Mr. and Mrt. 
MORGAN had dinner in the Ambassador Hotel at about 
6:00 PM. They finished dinner at approximately 8:00 PM 
and then went outtide in the court of the Hotel where 
a rally wat in progress and watched ctltbrittes attendinng 
the rally'. About 10:00 PM they went to their room and 
watched televison unnil 10:30 PM when they retieed for 
the night. They wer'e awakened sholtly after midnight 
by the slunds of tieens clote by and Mr. MORGAN got up 
and turned on the ttltvislpn tet in the room. It wat 
at that tmme that they learned Senator KENNEDY had been 
thot while attending a victory party at the Ambaasador 
Hotel. .

MORGAN ia not acquainted with SIRHAN SIRHAN 
and dtes not recaH having teen any perton antwering ■ 
hit descripton around the Hotel on the night of June 4, 
1968. He alto hat no information indicating that a 
contpiracy wat involved in the shool:ing of Senator KENNEDY,

. 232
„ 11/13/68 , San Francisco, Cli:flrnia„.1 „ SF 62-5481On______________ at_________________ Z__________—File # •________________________

. SA ROBERT B. HERRINGTON:bfr . 11/13/68by-------------------------------------------------------------------------------- Date dictated--------------------------------
Thit document contains neither r•tcl>mmendltiinss nor conclusil>ns of the FBI. It it the property of the FBI and it leaned to
your agency; it and itt contents are not to be distributed outtide your agency/.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

11/13/68
1

Mrs. DALE (OORMA) MORGAN, 803 Oregon, furnished 
the following information:

, Mrs. MORGAN, who formerly resided at 22101 Morose, 
Detroit, Michigan, went to Los Angeles, Caaifornia, with her
hUsbani, in early June, 1968. As best she recalls, they
arrived in Los Angeles on June 2, 1968, and stayed at the 
Arnba^ador Hotel in one of the cottages on the grounds 
of the Hotel foom June 2, 1968, through June 6, 1968,

To the best of her recollection, on the night 
of June 4 - 5, 1968, she and her husband went t:o dinner 
in one of the rooms of the Hotel where the dinner is served 
buffet style. They went t:o dinner early in the evening . 
and after dinner, went out into the courtyard of the Hotel „ 
and watched the various celebri^es attendnng a pooitical 

■ rally which was going on in the courtyard. At about 9:30 PM 
or 10:00 PM, they went to their room, watched television 
for a few minutes, and then retied. They were awakened 
sometime shortly after midnight by sieen8 in the vicinity. 
Her husband got up and turned on the televison set. At 
that tmme they learned that Senator KENNEDY had been shot 
while attending a victory celebration at the Ambassador 

' Hooel.

Mrs. MORGAN is not acquainted with SIRHAN SIRHAN , 
and does not recall seeing anyone around the Hotel who 
would have answered his descriptor. She also observed 
nothing and saw nothing which would in any indicate to her • 
that any conspiracy existed in .connectoon with the shooting 
of Senator KENNEDY.
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On 11/13/68 at San Mateo, Ccaifornia Fie# SF 62-5481 „

. SA ROBERT B. HERRINGTON:bfr j 11/13/68by ________.____,_._.__^^ dictated ——————
This document contains neither recommendati<nis nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
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Date 9/24/68

M. STEPHEN MORRIS, 2231 East Montebello, Phoenix
Arizona, who is employed as president of the Good Saimaitan 
Hoopital, 1033 East McDoweH Road, Phoenix, advised that 
he checked into the Ambessador Hotel, Los Angeles, California, 
at approximately 6 p.m. on June 4, 1968, to attend a thy11. 
day COtfbJrencb of the American College Hospital Adminnstrators.

Mr. MORRIS further advised that he was not in the
Embassy Room during the evening of June 4, 1968, and early 
morning hours of June 5, 1968, but rather left hi.s room at 
approximately 10 p.m. on Junb 4, 1968, to o^ne the poli­
tical activite^ i.n the lobby of the Ambassador Hotel. Mr. 
MORRIS advised that he remained in the lobby foom 10 p.m. 
to approximaely 11 p.m, June 4, 1968, aftbr which he rl- 
turned to his room.

" Mr. MORRIS said the only information he had about
the appapsitatOon of Senator ROBERT F. KENNEDY was ehat he 
observed on tilivisjlon the early morning of June5, 1968* 
Mr. MORRIS Ptlt;bd he did not know SRHUN B. SUHUN and does 
not retail seeing SIJHUN in the lobby of the Ambassador 
Hotti during the period foom 10 to 11 p.m., June 4, 1968. 
Furthtrmore, he has no information concbrnnng a conspiracy 
in the assassina^on of Senator KENNEDY.
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On 9/24/68---- at------Phwaix, Arjona------------- Fie # pX.175-li>-----------------:
LA 56-156

SA HENRY F. ALSTON &
by SA COLIN M. DUNNIGAN CM>0gle------------------ Date dicUled -9/24/68------------ I

This documbnt contains neither rec:t>maenaattons nor conclusions of the FBI. It h t^ property of H1 FBI and >s loa^d to
your agbncy; it and its contenss are not to be distributed outside jour agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

pate. - . 10—9—68 .....  ....
1

EDWARD (No middle initial) MOSKOWITZ, was inter­
viewed in the Portland FBI Office and furnished the following 
signed statement:

"Portland, Oregon 
"October 7, 1968

"I Edward Moskowitz, 1440 S. W. Huntington 
St. Portland, Oregon, age 47, employed Sales Repre­
sentative, Bulova Watch Co., officini out of my 
residence, make the foiowwlng voluntary signed state­
ment t.o Ronald E. Sherk, Speeial Agent, F. B. 1.

’On the night of June 4-5, 1968 I was
' registered guest at the Ambassador HooeX, L°s Angles, 

Caaxfornia. Through t;he management I and some of my 
party were given passes to go into the Embassy Room to 
watch the proceedings there. ‘

’’I was present and heard Senator Kennedd’s 
short acceptance speech about midnight. At about 
12:15 Senator Kennedy left the podium in the Embassy 
Room. He started to go through the Embassy Room, 
then, because of the crowd he changed direction and 
exited via the service area to the rear of the podium. 
I was standing about 35 feet to the right of the podium 
as you face it and about even with the front edge of 
the podium.

"Just moments after the Senator exited, I .
heard what I thought was a freecaacker from the direction 
of the service area. There was then so much, crowd
noi.se that I presumably did not hear the second and 
third shots. Afterwards I heard approximately three 
more shots.

On._107-68___ct__XORELAND._OSE.52>!________ fik#___ PD 62-2864

by SA RONALD E. SHBRKasbp Date dittoed. 10-7-68
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^#- * MfcW

"The crowd surged toward the opening into 
the service area, and I went along with the crowd. 
I actually entered the service area about 2 or 3 

■ minutes after I heard the first shot. I saw two 
men on the floor and I don’t know which was Senator 
Kennedy, but I did sec Mrs. Kennedy kneeling over 
one of the men. I also saw a 17 or 18 year old 
boy, down against a table to the loft of the other* 
two mon, I did see Roosevelt Grier and Johnson 
holding on to a smU man. I did not see a gun. 
I would not be able to recognize Sirhan from what 
I saw there.

"I then turned and left the service area 
as there were calls that the area be cleared.

. "I have no information concerning a possible 
• conspiracy, never saw Sirhan before or since, a’d did 

not see hm before the above described gimpse. I 
know nothing further concernnng the mater.

’ IL.have. read this^staeement-jof^ and one
„ prceding page and state that it is the truth.

, "/s/ Edward Moskowitz

"Witnesses: * ,
7S/ Ronald E. Sherk .
/S/ Mo-ion C. Street, S. A., FBI, Portland, Oregon 10/7/68 
Both FBI, Portaand, Ore." . '
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION ’

Dale 10/31/6.8

1.

.KATHERINE MURPHY,, 151 Tremont Street, Boston, 
Massachusetts, advised that she was a worker in the 
Presidential Campaign of Senator ROBERT F. KENNEDY' in 
several states, including Indiana and California. She 
advised that she arrived in Los Angeles, Cllifornla on 
approximately May 5, 1968, and on the evening of June 4, 1968, 
was at the Ambassador Hotel Ballroom. She stated she 
was in the company of CAROL ASH, WALTER SHERIDAN, THERESA 
WALSTON, and RICHARD COLEMAN. She stated she.and the 

* group lef the above ballroom at approximately 11:30 p.m. 
to dine at another nearby hotel and they were not present 
at the Ambassador Hotel when Senator ROBERT KENNEDY was 
shot.

_ MISS MURPHY-stated that she viewed photographs
of SIJHAAN SIRHAN and was unable to- identify him as an 
individual ’whom she had seen anywhere previously.

*

-o>-Boston,-MaMSlChusells•

by SA-JAMES-E-HARVSY^Ce—----------------------------Date dictated------ 1030/68
This document conjoins neither recomnenddotloAs nor conchsln»i of the FtUB is the property of Ae F&l and is l°on«d 10 your agency; 
It and its contents are not to be distributed outside your agency.
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1 Date October 22, 1968

Miss ROSEMARY MURPHY, 7486 Castro, stated that from 
June 4-6, 1968, she and Miss JANE CRAUCH were registered at 
the Ambassador HoOel, Los Angeles, California. She said on 
the morning of June 5, 1968, when she awoke she heard that 
the late Senator ROBERT F.KENNEDY had been shot. Miss MURPHY 
stated she never saw any person named SIRHAN, does not know 
this individual and was unable to 'furnish any information 
concerning possible conspiracy. .

&

10/21/6&* St. Louis, Missouri ..... . Fib # SL 44-782__________

by SA EDWARD M. MOIELLATDDlep Date d^ed 10/21/68
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/

Date
10/7/68 .

—1—

Mr;,NJI'S G. ILSSON, an employee oof_the_.Tecimiial 
Engln•eexngJ.1Di,vitl ,a~Distriit■-of-•COlUm'lbia^7Depardment of Cor- 

• rectlnsy D^ReOXmaoxyy Lorton, Vix»ginil,■ was iH^ewed 
at his, place,,of employment. ?

MX. NESSON advisee! that he was not Jin Los Angeles, 
Salfornaon June 4< 1968, and was not a registered guest at 
the Ambas^or Hotel in Los Angeles on that date. He advised 
hLwas^in Los Angles, California, in 1942, whhle on a 30-day 
lLeave fri» the U. S. Army, at which time he stayed at the Stage 
Door Canteen. y -g

„ A He advised that on June 4, 1968, he was at work at 
the D. C. Reformatory.' He advised he normiHy uses his first 
name in an correspondence'he sends and Hl registaatonss he 
m? x. He advised he does not use initaais only. He advised 
that he has not recently lost any identification and he was at 
a ,s to «xplan how anyone using his identificatoon could be 
registered ^Lthe Ambassador Hotel, Los Angeles, California, on June 4, 1968. ^, . ’

. He advised he is wt personally acquainted withBapPoX—■ 
anyone having the last name of POSTON. Mr* NILSSON advised a 
that he has a. son, age 20, named BRIAN WJ^WlLsSON, who was , 1/^
gra^at^ ^n-June> 1967, ^m the GafEi High School, WoodbridgZ 
Virgin^. He stated his son had been convicted of burglary in - , 
Alexandrj.a', Virginia, in 1967, and received a six-months suspended 
n^^e* He sa^d his son Uvves by himself in an apartment in
Wooddridge, Virginia, but he stated .that he felt ierllin his 
son..w<o4d not have been in C^ifornU and would not have registered using his name.
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On 9/30/68 Lorton, Virginia piu „ Richmond 62-2248
On-------------------at--------------------------------------------------- Fie #-----W Angeles 56-156

SA JOIN W. ELWELL: ddm 10/4/68
by--------------- -----------------------------------------------------------—Date dictated------ I——_____________
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI «nd is Icajwd to 
your agency;; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date
10/7/68

-1

■ . Mrs. N. G., NILSSON, 4 Lake Drive, Woodbridge, Virginia,
teeephone. number 494-3493, advised her husband,- NIIS G. NILSSON/ 
is an e?Ployee;in the. Engineering Department of. the .District of ‘ 
Columbia Department of Corrections at the D. C. Reformatory, Lorton., 
Virginia. .

Mrs. NILSSON advised that neither she nor her husband 
w^re^n the L°s Angeles, Cdifornia, area in June of 1968. She 
advised, to her knowledge, her husband has not recently been in 
the L°s Angeles area and. to her recollecto©^ he was employed at 
the Reformatory on June 4, 1968. She could offer no suggestion 
as to who may have registered at the Ambassador. Hotel, Los Angeles, 
California, using her husband’s name, address and teeephone number.

।
t
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9/26/68 Woodbridge, Virginia _ Riclmaond '62-2248
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Date dictated
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Date 10/7/68
-1-

/

Mr. BRIAN W. NILSSON was ineevveewed at his place 
of employment, the Piedmont Aircraft Comply, 1221 Cameron 
Street, Alexandria, Virginia. NILSSON advised that he was 
not in Los Angeles, Caaifornia, in June of 1968, definitely .

, did not register at the Ambaasador Hotel on that date using 
his father's name, and that during June, 1968, he was employed 
by the Log Electronics at 7001 Loisdale Road, Springfield, 
Virginia. He advised, to the best of his recollection, he was 
employed by that concern on June 4, 1968, as’ he has worked 
steadily ^th that company since October, 1967, urtil July, 1968.

He said he took his vacation in July, 1968, at ■
Nags Head, North Caroline. He stated he has not lost any identi- 
fccatoon recently aM is at a loss' to explain the registration 
at the Ambassador Hooel, Los Angeles, Caaifornia, in the name 
of his father. . • ■ ' >

. . He advised he is not acquainted with anyone by the
last name of POSTON. ■
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Date
1

10/7/68

1

.___ Ms. B- J‘ GARRETT, Time Clerk, Engineering 
Departmeht, District of Columbia Department of Corrections* 
D* ?• Reformatory, Lorton, Virginia, advised her records 
reflect-.that NILS G. NILSSON was at work on the day shift
of June 3, .4,:and 5, 1968. . y

V .
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On 9/30/68 at Lorton, Virginia

SA JOHN W. ELWELL: ddm

F{U« Richmond 62-2248
F v-Eos-Angeies 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION 

■10/7/68 
Date_________ ______________ _

-1- ,

„ v c The Telephone Directories for Woodbridge, Virginia; 
Suburban Virginia; and Suburban Maryland; and Ssshingtoe, D. C., 
were reviewed. Tie Suburban Virginia Directory lists NILS G. 
NILSSON, 4' Lake Drive, Wooddridge; Virginia, teeephone number 
#94-3493• None of these directories ISsted anyone named KALALL 

BOSTON. The only POSTON ISseed at tie Wopdbandoe, Virginia'
area was CHARLES R^pOSTON, of 308 "D" Street, Woodbridge 
Virginia. • '

. ----- QiwbXposon ..
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9/26/68 Wooddridge, Virginia Richmond 62-2248
On----- ;----------------at-----------------------------------:----------- Fie # —Los Angeleid^il^;-

SA JOHN W ELWELL; ddm . 10/2/68
by---------------------------------------——-^---------------------- Date dictated -— --------------------------
This document contains neither recommendatinns nor conclusions of the FBI. It is tie property of tie FBI and is loaned to 
your agency:; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF. INVESTIGATION , . „

, 10/7/68
Date - J_____________ ..

-1-

MT: EUGENE P. COX, Customer Service Representative, . 
Eastern Airlines, Washington National AirpOrt (WAk Alex- i
andria, Virginia, advised that CHARLES R. POSTON, of 3^8 "D" 
Street, Woodbridge, Virginia, Jis employed by Eastern Airliees 
^Jheir.C^rol ce^ at WOA, Alexandria, Virginia. He
advised that POSTON is currency on vacation.

_ Mr* COX consulted employment records and determined 
that POSTOO was employed*June 3, 4, and 5, 1^68 , from 6:30 a.m. 
unt! 2:30 p.m. '• ' ,

10/V68 . Alexandria, Virginia _ n Richmond 62-2248
On-------------------------- at-------------------------------------------------- Fik#—Los - AngeleS"^-^ -

SA JOHN N: SISSEL: ddm 10/4/68
by................................. . ...................... ............ .... ............. Date dictated---------------------------------
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 23, 1968

1
; ■ Mrs. CHARLES POSTON of 308 D Street, Woodbridge,

Virginia, advised that, to her knowledge, her ’family is 
the only POSTON family in Woodbridge, Virginia, She 
advised she is familiar with'the identities of ail the

‘ POSTONS in her husband’s family and the name KALALL 
. POSTON is c'omPetely unfaniliar and she is. not’ acquainted 
'with anyone by this name. ’ in addition,’she advised she 
has never heard, of anyone by.this name. She related that 
she~is not acquainted with the NIIS'G. NILSSON family of 
Woodbridge. She further advised.that she,is not acquainted 
with anyone who was in Los Angeles, Caaifirn'ia, at the 
t:tae of tie assassination of ROBERT F. KENNEDY. '

On 10-15-68 a Woodbridge, Virginia Fil. # Rjel-mOnd 62-2248
Los Al^eles '56-156

by SA JOHN W. ELWELL: Jll Date dictated 1°-18-68
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federal bureau of inve^pgation

dO^ ©^n,,-^

• FRANK S. OWEN, Salesman, Bulova watch, Jnc.
New York, New York, advised that on June it, 1968, ne was 
registered at the Ambassador Hotel and on that night ne 

' was in the outer ballooom ard had listened to the speech 
. made by Sender KENNEDY. He stated be remained in the
^ . outer beJlooom and could offer no information concerning 

X . the accual sheeting or concerning any inor ration relative 
• " \to SHMan sx/hao. '

0
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10/18/68 New York, New York r.... NY 44-164OOn^t(H|»j,l(ll-l.1.-,,-l^»,,(lb,ii(i(wa*-,«taili.W,^^ .7* ■ Unwin 111 !■■□ ■iml- ■•^ #H|RI<IWI|.I|I.»»>,«1 Uilu*<li—».*-iniliW ■■im Wil I >» ■-! I - H-|»W.||I—.'I|RIW

by SA JOSEPH P. MAAEE/tp p,^^ 10/21/68 .

• Ths efcu>^>ent contain, neither recorreen^ollns. nor <fA>ksfr>s of the FBI. |l Is the property of the FBI end Is k«»d to your agency:
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

’ Date-—9/2568— 

LEWIS A. PAILET, Vi.ce President, Sjpcialty Food 
Sal.es Company, 725 Focis Street, was interveewed at his 
office and he advised as follees:

He and a coieeague, EDMOITO G. JEANFREAU, arrived in 
Los Angeles, Clifornia, by plane on the erenirg °C 
June 4, 1968. The trip was a. business trip on behalf of 
their company, and arraggements for the trip were mate by" 
Travel ConsuUtants, a travel agency located at 338 Internatoonal 
Trade Mat, 2 Canal Street, New Orleans, Louisiana.

PAILET estimated that he and JEANFREAU arrived at ( 
the Ambassador Hotel, Los Angeles, at approximately 9:00 p.m., 
on June 4, 1968. They spent a fee minutes in their rooms 
after checking into the hotel, and they both left the hotel 
at about 9:15 p.m., plassisg to visit some night clubs in 
Los Angeles and see the city since neither PAILET nor 
JEANFREAU had iisieed Los Angeles before. He and JEANFREAU 
went to several clubs on the Sunset Strip before PAIIET and 
JEANFREAU separated. PAILET indicated that he was going to 
return to t;he hotel as he was treed.

PAILET rontSnued that he entered the lobby of the 
Ambassador Hotel at about 11:50 or 11:55 p.m., on June 4, 1968. 
He observed considerable accivity in the hotel, and he learned 
from bystanders that Senator ROBERT F. KENNEDY was then 
partieppatng in a victory celebration in the hotel .folnewSIg 
hits victory in the difornaa primary in his bid for the 
Denoorraic presidential nomination. -

PAILET said that when he learned of the Sennaor’s 
presences in the hotel, te decided to re»ln ls.tbe lobby area 
of the Ambassador Hotel to observe the festivities and to 
perhaps see the Senator as he left the hotel.

He recalls standing near a fountain in the lobby 
of the hotel, near some television cameras, when he observed . 
a person run foom the corridor leading from the Embassy Room 
and turn to the right into the lobby of the hotel. The person. • —7 .

„ 9/24/68 , Metairie, Louisiaaa NO 173-994
On at.-..--.-._.._.,File #

. SA WILLAAM R. RUMIPi/hnk 9/25/68by -  ............ - - .......... •...................  Date dictated  ...................
This docuaeat contains neither rcrn>m^»cndaii<sus nor rnsrluuiosu of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
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was carryig what appeared to PAILET to be some type of card­
board tube, such as those in which blueprints are carried* 
paitest recalls several other people came out of the corridor 
immeedately after the lone -individual, ^ t^y appear®!.^ 
to have been pursunng him* The lone person and the following 
group ran to another section of the lobby, out of PAILET s 
siout, and it appeared that if the group were chasing the 
single individual, they caught up to him somewhere in the 
lobby* . .

PAILET described the loose ^ind^idual as a dark _ 
complexweed white male who was not wearing a suit-a^—tee 
type of attire* He recalls no other details of the iiidivddual 
as he only sHepsed at him for a short whiU. Ite remem^re _
thinknng that tthe lone iniividual must be some type of celebrity 
who was hurrynng in liibr to avoid newsmen and autograph 
seekers* He does not recaai a single thing more about the lone 
male he saw being pursued, and he did not recognize anything 
distinctive or familiar about him.

PAILET said that he learned of the shooting of Senator 
KENNEDY only seconds after it occurred as word of ^ incit^ot 
spread rapidly by word of mouth among the bystanders in the 
hote lobby. PAILET said that he eobs not steiiiically r^all 
whether he observed the aforementonned -individual being chasbd 
ibfoi,b or after he learned of Senator KENNEDY'S being shlt, 
but he thinks that the pursuit incident occurred teforo word 
came of the Senntor's assauut or otherwise he fiils he would 
havb taie much more attention to the person being pursued.

PAILET went on to say that after the shooting bbctmb 
sinniialy known in the Ambassador Hotel, some televislon s^s 
were set up in various smai rooms off the lobby tne he jonned 
other bystanders in these rooms to watch the subsequent events 
on television. He said that he bnstsbe in small talk ami 
discussions of the Senator's shooting with ^ters in the room,
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whose identities he does not know, until about 3:00 a.m., 
at which time he went upstairs to his room and went 'to bed. 
During these talks, he heard nothing mentioned of a conspiracy 
or any other pertinent refeeence to SIRHAN. B. SIRHAN.

PAILET said that the foregoing constitutes all he 
is able to furnish on this mater. He affirmed that he has 
never seen SIRIMN and he had heard no talk at all in the 
hotel regarding SIRHAN’s presence In the Ambbassador I?tel 
on the evening of June 4, 1968 or of any type of conspiracy 
that may have been in progress. He pointed out that at the 
tire the Senator was shot, he had spent a very short tire 
in title hotel, this being onl.y up in his room earlier in the 
evening, and in the lobby latex-, and that he had never visieed 
Los Angeles prior to June 4, 1968.

PAILET also said that he had not been previously 
intevveewed by any law enforcement officer regarding this 
mater. He mentioned that there were just too many people 
in and around the Ambaasador Hotel on title evening of 
June 4-5, 1968, for-everyone to have been contacted.

I
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
* ’^■Sbv ^

n . October^ IV 1968Date________ MM__,_______

Mr. ALLEN PENROD was interviewed at his place of 
.employment, General Electric Company, 41 WooOford Avenue, 
Plainville, ConneeCicut, where he is employed in the sales- 
marketing divisOon. He stated he resides at 16 Ellen Drive, 
Farmington, ConnneCicuto

Mr. PENROD stated that during the evening of June 4, 
1968, he atennded a sales-cusoomer meeeing at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, California. He stated he retreed to his 
room at approximately 11:00 PM on the third fooor of the hotel. 
He stated that, at approximately 12:30 AM on June 5, 1968, he 
heard a commotion and screaming in the hotel but just thought 
it had to do with electon returns. He di.d not leave hits 
room. It was not unttl early morning when he turned, on his 
televisoon set that he learned that Senator ROBERT KENNEDY 
had been shot.

He stated he does not know SIRHAN SIRHAN, has no 
informatoon about a possible conspiracy, and if he saw SIMAN 
in the hotel on the night of June 4, 1968, he is not aware of 
same, since he does not know him.

On —9/25/68 at. Plainville, C^teteCicut _., „ NH 62-2477___________ I_______________File #____________

by SA WILL-SAM H. BOOTH, JR.^ml Date dictated 9/25/68
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

. ,Da.e .October 3, 1968

?.

A

' Mr. Saul Pett, Repooter, Associated Press, ' , 
50 ROokeffller Plaza, New York, New York stated that^ 
at the time of the sassinatonn of Senator Robert
Kennedy, he was -n Wellington, D. C. Mter hearing 
of the assassxnation h feew to Los Angeles, Caaifornia, 
arrivnng at aopnoximateiy 11:00am on June 5, 1968’’ .'
He registered at the Ambassador Hotel. m-vlew of the = 

of the?fact that he was not -in
shooting,. P.ett

l|fornia at the time 
at!on as 'to it’. •had no mo

»

on '10/V68'__ :.J□tNeH.Yoxe^Nx.a.(te!fElhonicali^a^J fiYL44^2^4oL;

• 'byLSAjFEanCisLLlCiashJnZfCU^^ _ :___ ,_Dae dktated_A0z326^------ —
, ,.' This document) conloirss ‘neither recrmirenoaotnsA* nor conclusions .of he F8U. If Is |he orooety of he FBI and (s looned 10 your agencyi ■

,' NandlJsc^^♦flKatenol10bedhltbued,oulsce^yOu^ ogilniy, ' i , , , ,' , , ' . ’ ', • ,'
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1

Date_10/2/68

1

EVELYN.PLANAVSKY, 217 West 11th Avenue, Tarentum, 
Pa., was intevviewed at her place of employment, Liberty 
Mirror, Third and Cherry Streets.

She and two companions, HENRIETTA STERLITZ 
and DELORES KNAPEK,' were part of a tour booked With 
the Sproeles TWA Travel Agency, 521 Seventh Street, 
New Kensington, Pa. She and her companions, arrived 
in Los Angeles on June 2, 1968, and registered at the 
Ambaasador Hotel.

When she learned that Senator ROBERT KENNEDY 
was also staying at that hotel, and was to speak later 
that day, she and her companions remained in the corridor 
leading from the Embassy Room to the lobby foom approximaaely 
6:00 p.m., unnil title shooting occurred.

She did not notice any suspicHous activity in 
the hotel during this period, other than two teenage boys 
and one teenage girl who would pop balloons and then comment 
in bad taste that KENNEDY had been shot.

At approxiaateyy 12:15 a.m., on June 5, 1968, 
she heard several shots and heard'someone comment that 
KENNEDY had been shot. A few minutes latter she observed 
police offccers take the ass ass tin from the hotel. This 
was the only time she had seen that individual. After 
observing SIRHAN being taken from the hotel, she returned 
to her room.

- 252

On 9/24/68 nt Brackenrddge, Pa.Fie# Pittsburgh 44-?583- ' I

by SA WILLIAM MOAH CTOTISSCl____________Dat. diCUd 9/30/68 
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Date___ 11/6/68________
1

MARIE E. RATCLIFFE, 307 Vert Drive, wife of ROBERT 
W. RATCLIFFE, was inteviiewed and concurred with the 
informatOon furnihhed by her husband. She was unable to 
furnish any additional inforaatton and did not recall seeing 
any suspicious individuals or activity during her stay at the 
hotel.

’ , Los Angeles 56-156

11/1/68 Greentree, Pa. 253 Pittsburgh 44-55813 ,/
On at______________ ;____________________ File #___________ ;____________

SA WILLIAM LOGAO CURTIS /djk 11/5/68
by.... ........... .........       . ...... . Date dictated , ........................... ...... .......
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